
  Kalmar län 

Minnesanteckningar förda vid ordförandekonferens för SPF Seniorerna Kalmar län 30 maj 

2024, kl 09.00-12.15 Oskarshamns folkhögskola 

Deltagare: Birgitta Lundman - Blåelden Borgholm, Runa Liedén Karlsson - Bockara, Siv 

Melkersson - Hjortedbygden, Håkan Hermansson - Hultsfredsbygden, Tommy Blomberg -

Kalmar, Mats Johansson - Lindsdal, Ing-Britt Nordahl-Jaensson - Ljungby-Mortorp, Christer 

Olsson - Oskarshamn, Asta Daleen - Rockneby, Bengt Jönsson - Solvändan Färjestaden, 

Kerstin Jeppsson - Södermöre, Göran Svensson - Tjustbygden, Marie Nielsén - Torsås,      

Else-Britt Kindman - Vimmerby, Lars Hamrin, Agne Hansson, Sven-Erik Karlsson och           

Ann-Greth Jonsson. 

Välkomna: 

Distriktsordförande Sven-Erik Karlsson öppnade mötet och hälsade välkommen till första 
ordförandekonferensen. 
 
Stämmobeslutet om ordföradekonferenser: 
 
För att utveckla ett närmare samarbete mellan distriktet och föreningarna togs ett beslut på 

årsstämman 240403 att starta ordförandekonferenser under 2024. 

Samverkan RKPR-KPR: 

Agne Hansson inledde med information om RKPR och att han tillsammans med Lars Hamrin 

och Runa Liedén Karlsson är distriktets representanter. Genom ökat samarbete och mer 

kunskap kan vi påverka och driva våra frågor – Vi ska vara pensionärernas röst i samhället. 

Samverkan mellan RKPR och KPR? Hur når vi ut till KPR och vidare till våra medlemmar? DS 

är spindeln i nätet. Alla föreningar har inte ledamöter i DS, men alla medlemmar kan 

kontakta oss för ev synpunkter/önskemål. Det vi har idag kan vi vidga mera. 

Information finns i Regionens protokoll. De är allmänna och finns att hämta på hemsidan 

www.regionkalmar.se . Dessa kan vara underlag ex vis vid ordförandekonferenserna 

framöver. Kan även bildas mailgrupper mellan ledamöterna i KPR och RKPR. RKPR-protokoll 

kan ev skickas till föreningarnas e-postmottagare. Hur blir vi bättre på att kommuniceera 

med varandra? Frågorna kan tas upp på RKPR, KPR och KLT-konferensen till hösten.   

Agne Hansson tog även upp frågan om KLT:s bussar där gastanken exploderat och att alla 

tagits ur bruk. Endast akuta resor för närvarande. 

http://www.regionkalmar.se/


Runa Liedén Karlsson: KPR kommunala frågor och RKPR hälso- och sjukvård samt 

kommunikation och kultur. I Oskarshamn kommer KPR bli i ny regi framöver. 

Lars Hamrin: SPF nationellt ligger på om lagstiftning när det gäller KPR. Det finns en del 

beröringspunkter bl a när patienter skrivs ut från sjukhusen. 681 patienter i kö för hörselvård 

1,5 års väntetid.  

Nära vård berör kommunerna – Har vår kommun fått bidrag för Nära vård? 

Finns en statlig utredning om hur hälso- och sjukvården ska organiseras i framtiden. Mycket 

kommer beröra både kommunerna och regionerna.  Beräknas klar om två år.  

Äldrefrågor diskuterades. Mycket framöver kommer beröra våra medlemmar. Även frågan 

hur vi når ut till våra medlemmar med information diskuterades. KPR-information lämnas 

oftast på medlemsmöten. Via SPF-appen når vi många. 

Finns ett beslut i regionen som berör kommunerna när det gäller hembesök över 75 år. I 

Borgholm kommer en äldrelots tillsammans med en sjuksköterska till äldre par. De som lever 

ensamma blir kallade till hälsocentralen. 

Kungsbackaärendet: 

Försäkringsfrågan diskuterades med anledning av det som hänt i Kungsbacka. Viktigt att ta 

reda på så man har rätt försäkring när man flyttar hemifrån till annat boende och att frågan 

tas upp i KPR.  

Rekryteringsfrågor mm: 

Tidigare var vi drygt 10 000 medlemmar i länet. Idag är vi ca 9 600. Realistiskt mål framöver 

ca 9 800 medlemmar. Viktigt öka medlemsantalet men även behålla medlemmar och öka 

medlemsvården. 

När det gäller lokalfrågan ser det olika ut för föreningarna. Bra occh stora lokaler ger 

möjlighet till mycket verksamhet och därmed många medlemmar. I Kalmar pågår renovering 

av Folkets Park, där pensionärsorganisationen kommer få tillgång till flera olika lokaler och 

kontor. Vissa föreningar förlägger verksamhet även till de mindre orterna, som ligger utanför 

centralorten. Vinprovning och pubkvällar ”lockar” yngre personer. Kalmar har fått 50 000 kr 

från Postkodsstiftelsen – Se mig! 8 tillfällen för 75 – 80 personer. Borgholm - 

Eftermiddagsfika en em i veckan tillsammans med PRO. Citypolarna är ett alternativ. Där 

lägger man ut ex vis ett besök på museum och då kan flera intresserade anmäla sig och de 

går tillsammans. Alla kan lägga ut förslag och få med sig någon mera medlem.  

I Hultsfred ska man prova digitala sändningar med bl a Peter Danielsson, Kalmar läns 

museum. Tjustbygden anordnar dans i Gamleby Folkets Park i juli och augusti. Lindsdal 

ordnar konsert ett par gånger varje år för allmänheten. Ca 200 personer varav några blir 

medlemmar. 



 

DS protokollet om rapport från föreningarna: 

Framöver i DS-protokollen ska endast sammanfattning göras när det gäller Rapporter från 

föreningarna. Idébanken bör uppdateras. Ömsesidiga kontakter mellan föreningarna och DS 

kontaktpersoner. De nyvalda ordförandena uppskattade konferensen och tycker det är bra 

att ha träffat de andra personligen. Lättare att ta kontakt framöver om det skulle behövas. 

Antalet ordförandekonferenser per år: 

Ordförandekonferenser kommer genomföras 2 gånger/år enligt önskemål. 

Avslutning: 

Distriktsordförande Sven-Erik Karlsson tackade för det stora intresset som visats under 

ordförandekonferensen. Önskade alla en skön och bra sommar. Konferensen avslutades. 

Vid pennan/ Ann-Greth Jonsson   

                      


